
 Protokół Nr 5/2011 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu  30 marca 2011 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zajęcie stanowiska w sprawie bezterminowego użyczenia zabudowanej nieruchomości  
   gruntowej stanowiącej własność Miasta Białogard, oznaczonej jako działka nr 50/3  
    w obrębie 002, pow. 0,1644 ha położonej przy Ustroniu Miejskim 1. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
   a) zmieniająca uchwałę w sprawie warunków, szczegółowych zasad i trybu przyznawania  
       oraz wysokości nagród i rodzajów wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe i osiągnięcia  
      w działalności sportowej – druk F, 
  b) szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości  
       stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz dla  
       trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe      
      w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie  
      sportowym – druk G, 
 c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011 – druk Ł, 
 d) udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk M, 
 e) utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej – Straż Miejska oraz nadania regulaminu  
    Straży Miejskiej – druk N, 
 f) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu 
     – druk O. 
 3. Sprawy różne. 
 4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 9:00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu Maciej Danowski. Komisja przyjęła 
protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 
 Zastępca Burmistrza M. Stachowiak poinformowała Komisję, iż nie było chętnych do 
zakupu powyższej nieruchomości. Prezes Stowarzyszenia Integracji Społecznej „Droga” 
wystąpił w 2010 roku z propozycją użyczenia budynku. Władze Miasta postanowiły 
rozpatrzyć propozycję sprzedaży budynku przy Ustroniu Miejskim. W przypadku braku 
chętnych zainteresowanych kupnem nieruchomości Pani Burmistrz zaproponowała przekazać 
Stowarzyszeniu obiekt w użyczenie.  

Pani Burmistrz zaproponowała aby stowarzyszenie dodatkowo zajęło się 
zagospodarowaniem terenów zieleni w obrębie nieruchomości.   

Radny J. Harłacz poinformował Komisję, że grupa radnych była w dniu 28 marca b.r. 
na wizytacji omawianej nieruchomości. Radny zajął stanowisko, aby obiekt przekazać do 
sprzedaży. Ponadto zwrócił uwagę komisji, czy stowarzyszenie zainteresowane użyczeniem 
nieruchomości stać będzie na utrzymanie ośrodka. 

 



Radny zaproponował, aby w przypadku braku chętnych zakupu nieruchomości 
w budynku przy Ustroniu Miejskim 1 wspólnie użyczyć nieruchomość dwóm organizacjom:  
Stowarzyszeniu Integracji Społecznej „Droga” w Kowalkach oraz Warsztatom Terapii 
Zajęciowej. Ponadto złożył inną propozycję by budynek przeznaczyć na mieszkania.  

K. Skoczyk zajął stanowisko, iż Stowarzyszenie Integracji Społecznej „Droga” 
składając Miastu propozycję użyczenia budynku miało na względzie koszty utrzymania 
nieruchomości.. 

Zdaniem radnego A. Milczarka oszczędność 70.000 zł nie zwolni Miasta z dowozu 
dzieci do szkół. 

Pani Burmistrz poinformowała Komisję, że wszystkie dzieci dowożone do Kowalek 
mogłyby korzystać z zajęć w Białogardzie. Miasto nadal pokrywałoby koszty dowozu dzieci 
do innych miejscowości: Sławna, Warnina, Polic, Kołobrzegu. Ponadto poinformowała 
Komisję, iż koszt dowozu dzieci do Kowalek stanowi kwotę 6.900 złotych. 

Radny A. Milczarek zgłosił wątpliwość, czy Stowarzyszenie „Droga” posiada 
wystarczające środki finansowe na utrzymanie dodatkowo terenów zieleni. Ponadto złożył 
propozycję otrzymania od władz Stowarzyszenia szczegółowego planu finansowego.  

Zastępca Burmistrza M. Stachowiak poinformowała Komisję, iż w przypadku 
akceptacji Rady w sprawie użyczenia obiektu poprosi Prezesa Stowarzyszenia o złożenie 
szczegółowego planu finansowego.  

 Radny K. Skoczyk uważa, jeżeli Stowarzyszenie zadbało o swoją siedzibę 
w Kowalkach, to zadba także o budynek w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji M. Danowski oznajmił, iż w przypadku braku obecności 
Prezesa trudno jest zając zająć stanowisko w powyższej sprawie.  

Radny J. Harłacz oznajmił, iż każde zobowiązania i nowe zadania Miasta muszą być 
poprzedzone rachunkiem ekonomicznym. 

Przewodniczący Komisji M. Danowski zwrócił uwagę na fakt, iż w przypadku 
umieszczenia ciężkiego sprzętu rehabilitacyjnego na sali trudno byłoby udostępniać 
i przenosić urządzenia z sali, celem jej zagospodarowania na inne cele. 

 
Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie propozycję, aby nie 

zajmować stanowiska w powyższej sprawie: 1- za, 0- przeciw , 4-wstrzymało się.   
 

 
Ad 3a 
 
 Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu M. Grabczyńska  
przedstawiła Komisji projekt zmiany uchwały w sprawie warunków, szczegółowych zasad 
i trybu przyznawania oraz wysokości nagród i rodzajów wyróżnień za osiągnięte wyniki 
sportowe i osiągnięcia w działalności sportowej wskazując iż powyższa zmiana jest 
odpowiedzą na prośbę Wojewody Zachodniopomorskiego. Uchwała uwzględnia wysokość 
nagrody pieniężnej dla zawodników i trenerów. 
 

Radny M. Danowski poddał projekt zmiany powyższej uchwały pod głosowanie.  
Komisja jednogłośnie stosunkiem 5:0:0 pozytywnie zaopiniowała projekt zmiany uchwały 
w sprawie warunków, szczegółowych zasad i trybu przyznawania oraz wysokości nagród 
i rodzajów wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe i osiągnięcia w działalności sportowej. 
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Ad 3b 
 Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu M. Grabczyńska 
przedstawiła Komisji projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym 
lub w krajowym współzawodnictwie sportowym. 
 Naczelnik Wydziału zwróciła uwagę na fakt zmian ustawowych, przyjęcia nowej  
ustawy o sporcie. W związku z powyższym należało dostosować uchwałę Rady Miejskiej 
Białogardu do nowych przepisów. 
 Radny A. Milczarek zwrócił uwagę, żeby w uchwale Rady Miejskiej Białogardu ująć 
stypendia dla juniorów młodszych do lat 17 i młodzików biorących udział w Finale  
Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży.  

Radny J. Harłacz złożył wniosek o dopisanie w uchwale przyznanie stypendiów dla 
juniorów młodszych. 

Przewodniczący Komisji M. Danowski zgłosił następujące zmiany w powyższej 
uchwale: 

1) § 5 ust. 1 otrzymuje brzmienie: „ uprawia dyscyplinę i konkurencję sportu objętą 
systemem sportu młodzieżowego w kategorii kadet, junior, junior młodszy i młodzieżowiec;”. 

2)  dodaje się § 6  ust. 2 pkt 11, który otrzymuje brzmienie” zajął miejsce I-III 
w Finale Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży.”. 

3) § 7 ust. 4 otrzymuje brzmienie” „od 20 % do 40% podstawy – dla zawodnika, który 
osiągnął wynik określony w się § 6  ust. 2 pkt 8 – 11 oraz dla zawodnika, który spełnia 
kryteria określone w§ 6 ust. 3.”.  

  
   Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie poprawki wniesione do 

projektu uchwały. Komisja  zaopiniowała pozytywnie poprawki do w/w projektu uchwały, 
głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
 Ad 3c 
 Skarbnik Miasta L. Szymecka przedstawiła Komisji projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na rok 2011. Poinformowała Komisję, że po stronie dochodów 
oraz wydatków Miasta nie nastąpiły zmiany planu finansowego. Zmiany w uchwale dotyczą 
przesunięć pomiędzy parafami zawartymi w Dziale 600 i 900. Tworzy się nowe wydatki 
inwestycyjne, między innymi przygotowanie dokumentacji budowy dróg, dokumentacji 
projektu inwestycyjnego na konserwację rowów melioracyjnych oraz zmiana dotyczy nowego 
zadania Miasta – opieki nad bezdomnymi psami.  
 
    Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w projekt 
uchwały, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 

 
 
Ad 3d 

Skarbnik Miasta L. Szymecka przedstawiła Komisji projekt uchwały w sprawie  
udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji. Wydatek dotyczy przekazania  Komedzie 
Powiatowej Policji w Białogardzie kwoty 60.000 złotych  na cele określone w uchwale.  
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Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji. Komisja  zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 3e 

Zastępca Burmistrza M. Stachowiak poinformowała Komisję, iż projekt uchwały 
w sprawie utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej – Straż Miejska oraz nadania 
regulaminu  Straży Miejskiej zostanie uzupełniony, z uwagi na fakt, iż jest on za mało 
czytelny dla mieszkańców miasta. Utworzenie nowej jednostki organizacyjnej – Straży 
Miejskiej nastąpi w miesiącach czerwcu i lipcu b.r.  Decyzje w tej sprawie zostaną podjęte 
w porozumieniu ze Skarbnikiem Miasta oraz Komendantem Straży Miejskiej.  

Radny J. Harłacz zwrócił uwagę, na fakt czy Miasto powinno tworzyć odrębną 
jednostkę. 
 

Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej – Straż Miejska oraz nadania 
regulaminu Straży Miejskiej. Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, 
głosując: za - 5 (jednogłośnie). 
 
Ad 3f 

Skarbnik Miasta L. Szymecka przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 
przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu. 

 
Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 
Białogardzkiemu. Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za - 5 
(jednogłośnie). 
 
Ad 4 
  

1) interpelacja radnego A. Milczarka 
 
Radny A. Milczarek złożył interpelację do Burmistrza Białogardu w sprawie 

udzielenia informacji dotyczącej zagospodarowania placu rekreacyjno-sportowego przy 
ul. Gryfitów w Białogardzie.   

 
2) projekt uchwały  w sprawie przyznawania dotacji budżetowej samodzielnemu  
    publicznemu  zakładowi opieki zdrowotnej Wojewódzkiemu Ośrodkowi Terapii  
   Uzależnień od Alkoholu  i Współuzależnienia w Stanominie 
 
Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Spraw Społecznych P. Janowski 

przedstawił Komisji inicjatywę podjęcia uchwały w sprawie przyznawania dotacji budżetowej 
samodzielnemu publicznemu zakładowi opieki zdrowotnej Wojewódzkiemu Ośrodkowi 
Terapii Uzależnień od Alkoholu i Współuzależnienia w Stanominie.  
Dotacja w wysokości 8.000 złotych została ujęta w Miejskim programie profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2011.  

 
 

 4



 5

Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyznawania dotacji budżetowej samodzielnemu publicznemu zakładowi opieki 
zdrowotnej Wojewódzkiemu Ośrodkowi Terapii Uzależnień od Alkoholu i Współuzależnienia 
w Stanominie. Komisja  zaopiniowała pozytywnie inicjatywę podjęcia w/w projektu uchwały, 
głosując: za - 4 (jednogłośnie). 

 
 
Ad 5 
 Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 10.15  Przewodniczący Komisji M. Danowski 
zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
Białogardu. 
 
 
Protokołowała: Joanna Kamińska 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                     Maciej Danowski 

 


